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Talousarvion investointikustannuspaikalle 90225 Kaharin 
nuorisotalon korjaus on varattu 850 000 € määräraha 
peruskorjauksen toteutusta varten. 
 
Tekninen lautakunta on kokouksessaan 11.12.2024 143 §:ssä 
hyväksynyt korjatut suunnitelmat ja päättänyt käynnistää urakan 
kilpailutuksen mahdollisimman pian. Tekninen keskus on toteuttanut 
kilpailutuksen em. suunnitelmilla kansallisen kynnysarvon ylittävänä 
hankintamenettelynä. 
 
Saatujen urakkatarjousten (rakennus- sekä tekniikkaurakat) 
yhteenlaskettu summa on 995.330 €, alv 0 %. 
Kokonaiskustannusten arvioinnissa tulee lisäksi huomioida 
rakennusaikaisia tehtäviä, kuten tarvittavat suunnitteluiden 
tarkentamiset, muut rakennuttajan tehtävät sekä varaus lisä- ja 
muutostöille.Tyypillinen varaus näille kustannuksille hankkeen tässä 
vaiheessa on n. 10 % eli n. 100.000 €. Hankkeen toteutuksesta 
muodostuu siis arviolta yhteensä 1.100.000 €, alv 0% kustannukset 
eikä hankkeeseen talousarviossa varattu määräraha riitä. 
 
Hankkeen kustannuksia on karsittu viime vuoden aikana 
merkittävästi, eikä siitä ole enää löydettävissä oleellisia 
kustannussäästöjä ilman, että saneerauksen alkuperäinen tavoite 
kärsisi merkittävästi. Tällä perusteella hankkeen toteuttaminen 
saatujen tarjousten mukaisesti olisi perusteltua.      
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Päätösehdotus Tekninen lautakunta päättää esittää kunnanhallitukselle ja edelleen 

kunnanvaltuustolle, että teknisen lautakunnan vuoden 2025 
talousarvion investointikustannuspaikalle 90225 Kaharin 
nuorisotalon korjaus myönnetään 250.000 € lisämääräraha vuodelle 
2025. Vuoden 2025 kokonaismääräraha on siten 1.100.000 €. 
 

Päätös Keskustelun kuluessa Jarmo Sallila ehdotti, että 
lisämäärärahaesitystä kasvatetaan 150 000 eurolla siten, että 
lisämäärärahaesitys on 400 000 €. Puheenjohtaja totesi, että Sallilan 
ehdotusta ei kannatettu ja se raukeaa. Tekninen lautakunta hyväksyi 
päätösehdotuksen. 
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